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Protokoll från handikapprådets möte den 12 oktober 2009 
 
 
Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Förhinder Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
   
   
Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 
 Tina Strömbäck enhetschef vid Strandlidens 

och Hökarängens gruppbo-
ende 

 Marie Melander biträdande enhetschef vid 
Strandlidens och Ekvillans 
gruppboende 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
Justeras:   
 
  Agneta Hagström, ledamot 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Agneta Hagström. Justering sker torsdag 15 oktober. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 september 2009 anmäldes. 
 

§ 3 Dagens gäster:  Tina Strömbäck och Marie Melander 
Tina Strömbäck, enhetschef vid Strandlidens och Hökarängens gruppboen-
de, berättade hur man på enheten arbetar med hälsofrämjande insatser för 
de boende. 
 
Marie Melander, biträdande enhetschef vid Strandlidens och Ekvillans 
gruppboende, berättade om en projektidé som för närvarande är under ut-
veckling. Tanken är att omvandla en gräsyta vid boendet till en terapeutisk 
oas med stenpartier, odlingsytor, porlande vatten mm – en mer tilltalande 
kontaktyta mellan boende och anhöriga, och även mellan de boende. En 
sådan satsning skulle också kunna bli ett sätt att profilera enheten. 
 
Marie har haft kontakt med trädgårdsmästaren vid Sinnenas trädgård vid 
Sabbatsberg för att inhämta erfarenheter och synpunkter. Hon bad nu rådet 
om förslag på fonder som skulle kunna bidra till finansieringen av projek-
tet. Blazena Westerlund föreslog att enheten etablerar ett brukarråd, efter-
som brukarråden brukar kunna bistå med mycket stöd och idéer i verksam-
heten, och därmed säkert även skulle kunna ge stöd till detta projekt. 
 
Ebba Lundgren pekade på det överskott som redovisades i tertialrapport 2 
för verksamhetsområdet stöd och service till personer med funktionsned-
sättning och föreslog att projektet delvis skulle kunna finansieras med des-
sa egna medel. 

 
§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet den 17 september 2009 

Inget fanns att rapportera. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 22 oktober 2009 
Ärende nr 4: Svar på skrivelser från stadsdelsnämnden och pensionärs-
rådet om lokaler och lokalbidrag samt om öppen, ej biståndsbedömd dag-
verksamhet 
Rådet menade att det inte enbart är pensionärsföreningar som behöver 
verksamhetslokaler utan att det gäller en lång rad grupper inom stadsdels-
området, inte minst ungdomar. På fråga från rådet lovade avdelningschef 
Per-Ove Mattsson återkomma med information om vilka fritidsgårdar som 
finns i området och hur dessa fungerar ur ett tillgänglighetsperspektiv. Rå-
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det önskade även mer allmän information om olika gruppers behov av 
verksamhetslokaler av olika slag. 
 

§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Från föregående sammanträde: På frågan om hur kulturbidraget fördelas mellan 
vårens och höstens ansökningstillfällen svarade Per-Ove Mattsson att ungefär 
75 % av medlen brukar fördelas vid vårens ansökningstillfälle, då flertalet före-
ningar sannolikt söker med utgångspunkt från sin helårsplanering. 

 
§ 7 Övriga frågor  

Kerstin Järneberg berättade från det mycket intressanta gemensamma möte 
som handikappråden i Söderort genomförde måndag den 28 september på 
temat FN:s konvention om mänskliga rättigheter för funktionsnedsatta. 
Rådet betonade hur viktigt det är att FN-konventionen inte stannar vid 
vackra fraser utan att den också tillåts påverka i vardagen, t ex när det 
gäller förvaltningens verksamheter. 
 
Beträffande tillgängligheten i Farsta Centrum kommer ordföranden att ta 
en förnyad kontakt med Mattias Celinder vid Atrium Ljungberg om hans 
medverkan vid ett kommande sammanträde. 
 
På fråga från Ebba Lundgren om förvaltningens arbete att rekrytera flera 
kontaktpersoner upplyste Per-Ove Mattsson om att rekryteringsarbetet har 
gått mycket bra. Vid det senaste rapporteringstillfället var det bara ett be-
slut som inte hade kunnat verkställas inom tre månader. I dagsläget har 
förvaltningen 36 pågående insatser som gäller kontaktperson. 
 
Med hänvisning till kommunstyrelsens handikappråds (KHR) protokoll 
från den 10 september 2009 slog rådet fast att man ställer sig bakom de 
tillgänglighetsindikatorer som KHR har föreslagit ska gälla för stadens 
nämnder och bolag. 
 
Föreslogs att rådet utformar en skrivelse till Posten där man påtalar beho-
vet av ett tätt bestånd av brevlådor runtom i lokalsamhället. 
 

§ 8 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 9 november 2009 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


